
ZÁSTUPCI PRÁVOVÁREČNÍKŮ ŽÁDAJÍ O POMOC PŘI ŘEŠENÍ DOPRAVNÍHO KOLAPSU 

V CENTRU PLZNĚ 

Dne 10.9.2014 se na naši žádost uskutečnila schůzka u nám. primátora ing. M. Šimáka. Z naší strany 

se jí zúčastnili předseda správní rady  PmvP K. Svoboda a předseda revizní rady  J. Thurn. Seznámili 

jsme p. náměstka se svízelnou situací, která vznikla souběhem prací na dopravním řešení pěší zóny a 

nově budovaným řadem Plzeň.teplárenské. Toto činí obrovské potíže obchodům v postižené lokalitě 

a řadě z nich hrozí krach. Pan náměstek tuto situaci zná a přislíbil pomoc při časové koordinaci 

průběhu obou akcí. 

Chtěli bychom tímto p. náměstkovi Šimákovi poděkovat za vstřícnost a za to, že již v minulosti 

podpořil naše výhrady k neuváženým záměrům zřízení plošné pěší zóny v centru Plzně. 


